
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 
den 21. september kl. 18.30- 21.00, 2021 

Kursus fra kl. 19.00-21.00 
 

 
 

 
STED: Klokkerholm Skole 

 
 

 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Julie  FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Lykke FL  Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Græsdal Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL afbud Helle Faber KL afbud 
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL afbud Rie Dam Vineke HJ  
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
 FL  Hans Jørgen Bæk   
Eva Ørum og Marie Toft HJ     
 KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

 
1. Referat og opsamling fra sidste 

møde 
Princip vedr. klassedannelse.  

 

 
1. Referat og opsamling fra sidste 

møde 
Der var en kort præsentationsrunde 
ift. de nye elevrådsrepræsentanter. 
 
Der var ingen bemærkninger til det 
udsendte referat. 
 
Der var forslag om at ændre formu-



Side 2 
 

leringen i princippet vedr. klasse-
dannelse, så det ændres fra en vej-
ledning til et princip. 
Der var desuden forslag om at ind-
føje, at skolebestyrelsen vil føre til-
syn med princippet hver år i august. 
 
Disse ændringer blev vedtaget og 
skrives ind i princippet. Når dette 
er gjort, lægges det på hjemmesi-
den. 
 

 
Kl. 18.30-18.45 

2. Sager 
 
Feriesamarbejede SFO 
Ændring af princip. 
(bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Kl. 18.30-18.45 

2. Sager 
 
Feriesamarbejede SFO 
Ændring af princip. 
Pia Bering gennemgik historikken 
bag princippet. Der er dog sket en 
ændring i SFO’en i Flauenskjold, 
idet børnehave er blevet sin egen, 
og har indgået et feriesamarbejde 
med en børnehave i Dronninglund.  
 
Princippet der derfor ikke efterle-
ves længere, da der er udfordringer 
med at dække SFO’en i Flauen-
skjolds åbningstid i ferierne. 
 
Det har givet lidt bekymring blandt 
forældrene i Flauenskjold, da bør-
nene nu skal i en stor SFO i ferier-
ne. 
 
Pia sørger for, at der så vidt mulig 
følger en pædagog med fra SFO’en 
i Flauenskjold, så der er kendte 
voksne, som følger med. 
 
Pia fortæller, at hun ikke kan se 
andre løsninger end at lave fælles-
pasning i Hjallerup SFO. 
 
Bestyrelsen ærgrer sig også over, at 
samarbejdet med børnehaven i 
Flauenskjold ikke længere kan køre 



Side 3 
 

 
 
 
 
 
 
Landsmøde Skole- og forældre 
Er der nogle, der vil afsted? 
 
 
Forældrehenvendelse vedr. sko-
lepatrulje ved fodgængerover-
gang ved Vestergade/Sønder-
gade 
Hvad sætter vi i værk?  

 
 
Kl. 18.45-19.00     

3. Orientering 
 
Budget 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

videre. 
Pia fik til opgave at revidere prin-
cippet, som kan komme på næste 
skolebestyrelsesmøde d. 13/10-
2021. 
 
Landsmøde Skole- og forældre 
Der var ikke nogen, som ønskede at 
deltage. 
 
Forældrehenvendelse vedr. sko-
lepatrulje ved fodgængerover-
gang ved Vestergade/Sønder-
gade 
Punktet er udsat til næste møde. 

 
 
Kl. 18.45-19.00     

3. Orientering 
 
Budget 2022 
Det nye budget for 2022 er netop 
blevet godkendt. 
 
BÆK gennemgik kort budgettet, 
hvor følgende større ændringer er 
besluttet: 

  en besparelse på de små sko-
ler, hvor der er besluttet 
yderligere samlæsning på de 
små skoler. Besparelse på 
2,4 mio. kr. 

 Lejskolerne på specialområdet 
er harmoniseret med almen-
området, en besparelse på 
0,4 mio. kr. 

 Der er tilført ekstra midler til 
2-lærertimer 3, 4 mio. kr. 

 
Det er endnu usikkert, hvordan 
budgettet forventes udmøntes i for-
hold til sammenlæsning. 
 
BÆK orienterer skolebestyrelsen, 
når der er mere kendskab til ud-
møntningen. 



Side 4 
 

Personalesituationen / Nyt fra 
skolerne/SFO 

 
           
 
 
 
 
 
 
 
 

Tilbagemelding fra Fælles rådgi-
vende organ. 
Laila 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. Formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
3 punkter til Facebook 

 
            

Personalesituationen / Nyt fra 
skolerne/SFO 
 
Elevrådet på Hjallerup Skole 
Der er et ønske om en større syn-
lighed ift. elevrådet og dets arbejde 
på Hjallerup Skole. 
Elevrådet har desuden igangsat en 
månedlig konkurrence, hvor klas-
serne kan vinde forskellige præmi-
er. 

 
          Tilbagemelding fra Fælles rådgi- 
          vende organ. 

Laila fortalte, at der på fælles råd-
givende organ var følgende punkter 
på dagsordenen: 

 der var et politisk ønske om at 
prioritere 2-lærertimer 

 der blev meldt ud, at der var 
en forventning om, at der 
ville blive truffet en beslut-
ning om den fremtidige spe-
cialundervisningsstruktur in-
den byrådet går af 

 der var en drøftelse af rengø-
ring, hvor der kan være ud-
fordringer i de uger, hvor 
eleverne ikke er på skolen. 
Der er i budget 2022 beslut-
tet at tildele 500.000 kr. til 
hovedrengøring i løbet af 
sommerferien. 

 
4. Formanden 

Heidi orienterede om, at Midtvend-
syssel lærerkreds har inviteret sko-
lebestyrelsen til valgmøde om sko-
lepolitik på Skolegade skole d. 7/10 
kl. 19-21. 
Invitationen udsendes sammen med 
referatet som bilag. 
 
3 punkter til Facebook 
Ændringer i SFO-samarbejdet i Di-
strikt Hjallerup. 



Side 5 
 

 
Spændende tiltag fra elevrådet på 
Hjallerup Skole. 
 
Kursus for skolebestyrelsen. 

 
            

 
5. Eventuelt. 

           

 
5. Eventuelt. 

           
        

Næste skolebestyrelsesmøde er onsdag 
den 13. oktober i Flauenskjold 

 

 
Udgivelsesdato:     22/9-2021 Referent: MR 
 


